
Zápisnica č. 36 
zo zasadnutia Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport Miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava-Staré Mesto, ktoré sa konalo 20.5.2014 v miestnosti č. 211 MÚ 

Prítomní členovia KOVM: doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc.; MUDr. Peter Osuský, CSc.; 
RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH; doc. MUDr. Marek Čambal; PhD.; doc. Mgr. art. Štefan 
Bučko; 

Prizvaná: Mgr. Ľuboslava Vasilová, vedúca odd. školstva 
Program: 

l. Otvorenie 

2. Finančné prostriedky na dotácie z rozpočtu m.č. BA-SM 

2. Aktuálne otázky z regionálneho školstva 

3. Zakončenie 

Začiatok rokovania: 13.30 h 
Priebeh rokovania: 

K bodu l) 

Predseda Komisie pre vzdelávanie, mládež a Šp01t (ďalej KOVM) doc. RNDr. Ivan Haverlík, 
CSc. privítal prítomných na zasadnutí komisie a po kontrole zápisnice č. 35 konštatoval, že 
úlohy zo zasadnutia KOVM z 30. apríla 2014 sú splnené. Komisiaje uznášaniaschopná. 
Uznesenie č. 1: 
Komisia uvedenú zápisnicu zo zasadnutia KOVM z 30. apríla 2014 potvrdila. 
Hlasovanie: 
Prítomni: 5 
Za: 5 
Proti: O 
Zdržal sa: O 

K bodu 2) 

Predseda KOVM doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc. predložil návrh na navýšenie fInancií na 
dotácie o 2 000,- € z rozpočtu BA-Staré Mesto - oblasť školstva. Suma 1 500.- € bola už vyčerpaná 
a súčasné požiadavky viac než 13 - násobne prekračujú celkovú pridelenú sumu. Po diskusii bol 
predložený konkrétny návrh na navýšenie. 
Uznesenie č. 2 
KOVM miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto odporúča miestnemu 
zastupiteľstvu schváliť navýšenie dotácie z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto pre 
oblasť školstva o 2 000,- €. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za: 5 
Proti: O 
Zdržal sa: O 
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K bodu 3) 

Predseda KOVM doc. RNDr. Ivan Haverh'k, CSc. požiadal Mgr. Ľuboslavu Vasilovú, aby 
oboznámila prítomných členov komisie s aktuálnymi infOlmáciami zo školstva a plánovanými 
akciami. 
Mgr. Ľuboslava Vasilová infOlmovala členov KOVM: 

- príprava RA ZŠ - Senec 
- tenllÍny Výberových konaIÚ na pozíciu RŠ 

RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH sa spýtal vedúcej oddelenia školstva, či oddelenie školstva 
organizuje predstavenie detí rodičom pri príležitosti MDD. 
Mgr. Ľuboslava Vasilová odpovedala, že oddelenie školstva MÚ program k MDD nepripravuje, 
aktivity k MDD pripravuje sekretariát starostky. Vystúpenie detí z MŠ, nesúvisiace s MDD, je 
pripravené. Keďže vznikli určité teclmické problémy s miestom vystúpenia, o ďalších možnostiach 
realizácie predstavenia bude rokovať s vedúcim oddelenia kulully MÚ fi. Č. BA-Staré Mesto Ing. 
E. Huskom. V prípade nezrealizovania podujatia v júni t.r., náhradný telIDÍn bol predbežne určený 
na október t.r. 
Uznesenie č. 3 
KOVM berie informácie na vedomie bez pripomienok. 
Hlasovanie: 
Prítonmí: 5 
Za: 5 
Proti: O 
Zdržal sa: O 

K bodu 4) 

Predseda KOVM doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc. poďakoval prítomným za účasť na 
zasadnutí. 

Prerokovmúm uvedených bodov sa zasadnutie Komisie pre vzdelávanie, mládež a ŠpOlt skončilo. 

Ukončenie rokovania: 14.35 h 

Zapísala: Mgr. Eva Kukumbergová 
Bratislava, 20.5.2014 
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doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc., v. 1'. 

predseda komisie 



Rozdel'ovlúk: 
1. PhDr. Tatiana Rosová - starostka 
2. MUDr. Peter Osuský, CSc. - zástupca starostky 
3. Ing. Ján Krta - zástupca starostky 
4. Mgr. Kamil Homoľa - prednosta 
5. Doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc. - predseda komisie 
6. členovia komisie 
7. Mgr. Ľuboslava Vasilová - vedúca oddelenia školstva 
8. Ing. Oliver Paradeiser - hlavný kontrolór 
9. Ing. Paulína Schmidtová - ref. organizačný 
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